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ENKEL FRÅGA 

 

 

ställd till Kommunstyrelsens ordförande Daniel Dronjak (M)  

Under de senaste månaderna har ett antal bränder ägt rum i Visättra och 
Flemingsberg. Den senaste i en lång rad händelser, som föregåtts av bränder i 
soprum, garage och källare till flerbostadshus, är en misstänkt mordbrand mot en 
restaurang Garden i Visättra.  
 
Många boende i området känner sig oroliga över den senaste tidens utveckling och 
upplever att det inte längre känns tryggt när de själva är ute och går eller låta sina 
barn vistas ute. Enligt den senaste årsredovisningen skiljer sig tryggheten i 
Huddinges bostadsområden åt mycket mellan kvinnor och män. Andelen kvinnor 
som känner sig trygga i sitt bostadsområde uppgår till 61 procent och andelen män 
som känner sig trygga i sitt bostadsområde uppgår till 82 procent. Dessa skillnader är 
oacceptabla. Ingen Huddingebo, oavsett i vilken kommundel de bor, ska behöva 
känna sig otrygg. När så är fallet, är det Huddinge kommuns uppgift att agera på ett 
tydligt sätt. Dessa bränder är, utöver det upptrappade våldet, ännu en orsak som gör 
att de boende i Flemingsberg och Visättra upplever att otryggheten har ökat.  
 

Med anledning av det vill jag ställa följande frågor: 

- Kommer du att vidta några åtgärder för att de boende i Flemingsberg och Visättra 
ska känna sig tryggare? 
- Finns det inom den närmaste tiden någon handlingsplan för att öka tryggheten med 
anledning av den uppkomna situationen? 
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